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Protokół Nr: XV/2024 
z XV - zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki 

odbytej w dniu 30 grudnia 2024 r. 

 

XV zwyczajna sesja Rady Miasta i Gminy Sanniki odbyła się w sali posiedzeń Urzędu 

Miasta i Gminy Sanniki, w godzinach 12.11 – 13.18 pod przewodnictwem Pana Jerzego 

Jabłońskiego – Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Sanniki.  

Ad.1. Po oficjalnym otwarciu obrad, Przewodniczący Rady powitał wszystkich uczestników 

posiedzenia oraz oglądających obrady za pośrednictwem transmisji internetowej. 

Na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad. Na stan 15 radnych 

obecnych 13. Nieobecni radni: Pan Wojciech Gładoch – nieobecność usprawiedliwiona, Pani 

Iwona Pawłowska – nieobecność usprawiedliwiona. Lista obecności stanowi załącznik do 

protokołu.  

Ad.2. Do zaproponowanego porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki, 

na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki, zaproponował po punkcie 3. Wprowadzenie 

punktu 3a. w brzmieniu: „Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

326/LXX/2023 Rady Miasta i Gminy Sanniki z dnia 29 maja 2023 r. w sprawie udzielenia 

długoterminowej pożyczki stowarzyszeniu Klub Sportowy „Szopen” Sanniki, punktu 3b. 

w brzmieniu: „Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany załącznika do uchwały 

Nr 69/XII/2024 Rady Miasta i Gminy Sanniki z dnia 27 listopada 2024 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego na liniach komunikacyjnych w przewozach autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej na terenie Miasta i Gminy Sanniki” 

oraz  

wprowadzenie zmian w punkcie 4. poprzez: 

- zapisanie w podpunkcie 1): „zmiany uchwały Nr 326/LXX/2023 Rady Miasta i Gminy 

Sanniki z dnia 29 maja 2023 r. w sprawie udzielenia długoterminowej pożyczki 

stowarzyszeniu Klub Sportowy „Szopen” Sanniki” i przesuniecie kolejnych podpunktów w ten 

sposób, że dotychczasowy podpunkt 1) staje się podpunktem 2), dotychczasowy podpunkt 2) staje 

się podpunktem 3) itd., 

- dodanie podpunktu 7) w brzmieniu: „zmiany załącznika do uchwały Nr 69/XII/2024 Rady 

Miasta i Gminy Sanniki z dnia 27 listopada 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach 

komunikacyjnych w przewozach autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na 

terenie Miasta i Gminy Sanniki”. 

 

Zaproponowany porządek obrad z uwzględnieniem ww. zmian przyjęto jednogłośnie 

13 głosami „za” tj. zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (t. j. Dz. U. z 2024 r., poz. 1465 ze zm.), bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady, w brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki z działalności międzysesyjnej 

i z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy Sanniki. 

3a. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 326/LXX/2023 Rady Miasta 

i Gminy Sanniki z dnia 29 maja 2023 r. w sprawie udzielenia długoterminowej pożyczki 

stowarzyszeniu Klub Sportowy „Szopen” Sanniki. 

3b. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany załącznika do uchwały Nr 69/XII/2024 

Rady Miasta i Gminy Sanniki z dnia 27 listopada 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach 
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komunikacyjnych w przewozach autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na 

terenie Miasta i Gminy Sanniki. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały Nr 326/LXX/2023 Rady Miasta i Gminy Sanniki z dnia 29 maja 

2023 r. w sprawie udzielenia długoterminowej pożyczki stowarzyszeniu Klub 

Sportowy „Szopen” Sanniki, 

2) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Sanniki, 

3) uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2024, 

4) przyjęcia planu pracy Rady Miasta i Gminy Sanniki w 2025 roku, 

5) przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miasta i Gminy Sanniki w 2025 roku, 

6) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej 

Polskiej oraz do Kancelarii Prezesa Rady Ministrów z petycją o podjęcie inicjatywy 

ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy Prawo Ochrony Środowiska oraz 

Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 18 grudnia 2007 r. w sprawie warunków, jakie 

powinna spełniać miejscowość, w której można pobierać opłatę miejscową, 

7) zmiany załącznika do uchwały Nr 69/XII/2024 Rady Miasta i Gminy Sanniki z dnia 

27 listopada 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych 

w przewozach autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na terenie Miasta 

i Gminy Sanniki. 

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Dyskusja. 

7. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania. 

8. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3. Ze sprawozdaniem Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki z działalności międzysesyjnej 

i  z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy Sanniki każdy Radny zapoznał się 

indywidualnie. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.3a. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 326/LXX/2023 Rady Miasta i Gminy 

Sanniki z dnia 29 maja 2023 r. w sprawie udzielenia długoterminowej pożyczki 

stowarzyszeniu Klub Sportowy „Szopen” Sanniki omówiła Sekretarz miasta i Gminy Sanniki 

– Pani Aleksandra Szczepaniak. Wyjaśniła, że Klub Sportowy „Szopen” Sanniki zwrócił się 

z wnioskiem o przesunięcie terminu spłaty pożyczki do dnia 31 grudnia 2025 roku, 

motywując swą prośbę niezaplanowanymi wydatkami, które spowodowały dodatkowe koszty 

w funkcjonowaniu Klubu. Przesunięcie terminu spłaty pożyczki pozwoli Klubowi utrzymać 

płynność finansową i w związku z tym w uchwale 326/LXX/2023 Rady Miasta i Gminy 

Sanniki z dnia 29 maja 2023 roku w sprawie udzielenia długoterminowej pożyczki 

stowarzyszeniu Klub Sportowy „Szopen" Sanniki wprowadza się następujące zmiany: § 1.2. 

otrzymuje brzmienie: „Spłata pożyczki nastąpi do dnia 31 grudnia 2025 roku”. § 3 też ulegnie 

zmianie i w związku z tym § 3.1. otrzymuje brzmienie: „Szczegółowe warunki udzielenia 

pożyczki oraz jej tryb określa umowa zawarta pomiędzy Miastem i Gminą Sanniki 

a stowarzyszeniem Klub Sportowy „Szopen” Sanniki. § 3.2. otrzymuje brzmienie: „Termin 

rozliczenia pożyczki oraz jej zwrot określi aneks do umowy zawarty pomiędzy Miastem 

i Gminą Sanniki a stowarzyszeniem Klub Sportowy „Szopen” Sanniki”.  Zatem uchwała 

podejmowana jest na wniosek klubu sportowego. 
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Ad.3b. Projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika do uchwały Nr 69/XII/2024 Rady 

Miasta i Gminy Sanniki z dnia 27 listopada 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach 

komunikacyjnych w przewozach autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na 

terenie Miasta i Gminy Sanniki omówiła Pani Sekretarz. Wyjaśniła, że zmiana ww. uchwały 

wynika z konieczności podzielenia dwóch linii na dwie części. Powstały dwie dodatkowe 

linie. We wcześniejszym załączniku było ich 6, obecnie jest 8 linii. Nie powstaną z tego tytułu 

żadne skutki finansowe. 

 

Ad.4. Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki przypomniał, że projekty uchwał, poza 

dwiema przedstawionymi przed chwilą, były omówione i pozytywnie zaopiniowane podczas 

wspólnych obrad Komisji Rady Miasta i Gminy Sanniki. 

 

Rada Miasta i Gminy w głosowaniu jawnym podjęła następujące uchwały: 

 

1) Uchwałę Nr 80/XV/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr 326/LXX/2023 Rady Miasta 

i Gminy Sanniki z dnia 29 maja 2023 r. w sprawie udzielenia długoterminowej pożyczki 

stowarzyszeniu Klub Sportowy „Szopen” Sanniki 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata    

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”, bez uwag. 

 

Pan Burmistrz uzupełnił wypowiedź Pani Sekretarz o informację, iż przygotowując aneks do 

umowy pożyczki, prawdopodobnie Gmina udzieli Klubowi bonifikaty polegającej na 

pokryciu kosztów VAT-u w przypadku tych inwestycji, które zostały zrealizowane na 

stadionie. Klub sportowy jest dla Gminy wyjątkowo uczynny, jeżeli chodzi o pozyskiwanie 

pieniędzy z zewnątrz. Jest to Klub, który sam pisze projekty, sam wykonuje inwestycje. Dla 
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Gminy jest to ogromne wsparcie, bo nie trzeba angażować pracowników Urzędu. Klub 

i stadion, który jest wykorzystywany do rozgrywek, do treningów przez Klub, pięknie się 

rozwijają. Jest to zasługa nie tylko pracowników Urzędu Miasta i Gminy i pozyskiwanych 

przez nich pieniędzy, ale również samego Klubu. Stąd też prośba Burmistrza, aby 

w przyszłości Rada wyraziła zgodę na umorzenie części pożyczki, która została zaciągnięta 

na realizację projektów ze środków zewnętrznych. Ta część to kwota VAT-u, czyli 

dwadzieścia kilka tysięcy złotych. 

 

2) Uchwałę Nr 81/XV/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Sanniki 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata    

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”, bez uwag. 

 

3) Uchwałę Nr 82/XV/2024 zmieniającą Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na 

rok 2024 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   
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Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”, bez uwag. 

 

4) Uchwałę Nr 83/XV/2024 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta i Gminy Sanniki 

w 2025 roku 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata    

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”, bez uwag. 

 

5) Uchwałę Nr 84/XV/2024 w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miasta 

i Gminy Sanniki w 2025 roku 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   
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Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata    

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”, bez uwag. 

 

6) Uchwałę Nr 85/XV/2024 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wystąpienia do 

Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej oraz do Kancelarii Prezesa Rady Ministrów z petycją 

o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy Prawo Ochrony 

Środowiska oraz Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 18 grudnia 2007 r. w sprawie 

warunków, jakie powinna spełniać miejscowość, w której można pobierać opłatę 

miejscową 

 

Pan Przewodniczący przypomniał, że z petycją wystąpiła Rada Miasta Zakopane.  Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji wypracowała stanowisko, które zostało pozytywnie zaopiniowane 

przez pozostałe Komisje i znalazło to odzwierciedlenie w ww. uchwale oraz w uzasadnieniu 

do niej. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata    

Sikora Tomasz X   



 7 

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”, bez uwag. 

 

7) Uchwałę Nr 86/XV/2024 zmiany załącznika do uchwały Nr 69/XII/2024 Rady Miasta 

i Gminy Sanniki z dnia 27 listopada 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów 

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach 

komunikacyjnych w przewozach autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na 

terenie Miasta i Gminy Sanniki 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław X   

Nowicki Wiesław Janusz X   

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata    

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”, bez uwag. 

 

Podjęte uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad. 5. W interpelacjach i zapytaniach: 

- Pan J. Jabłoński zapytał o monitoring Sannik, który był realizowany w ramach Funduszu 

Sołeckiego i nad którym prace zostały już zakończone. Jak ten monitoring działa i które ulice 

zostały nim objęte? Stwierdził, że w związku z monitoringiem powinny pojawić się tablice 

informacyjne o tym, że miasto jest monitorowane. Takie są wymogi i pewnie powinny zostać 

wdrożone procedury dotyczące dostępu do nagrań, żeby nikt nie zarzucił Gminie, że łamie 

ustawę o ochronie danych osobowych. Ponadto Pan Przewodniczący zapytał jaki jest okres 

przechowywania danych. To wymaga uregulowania, bo to są sprawy ważne i w razie gdyby 

zaszła potrzeba wykorzystania monitoringu, a z taką myślą ten monitoring był robiony, żeby 

się nie spotkać z zarzutem, że coś było nie tak, bo wtedy nie będzie możliwości zrobienia 

z niego użytku. 

Pan Burmistrz powiedział, że na te pytania odpowie późnej, a najpierw zapyta Radnych 

o zdanie na temat udostępnienia obrazu z dwóch kamer na stałe w Internecie. Zdaniem Pana 

Burmistrz miłe było by to dla osób, które wyprowadziły się z Sannik, szczególnie za granicę, 
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aby mogły oglądać życie centrum Sannik. Informatyk poinformował Pana Burmistrza, iż 

w przypadku takiego udostępnienia mogą następować przeciążenia sieci, a co za tym idzie 

słabsze działanie Internetu w Urzędzie. 

Pan J. Jabłoński stwierdził, że trzeba skonsultować to z Panią, która zajmuje się ochroną 

danych osobowych, aby nie popaść w konflikt z prawem.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że trzeba te wszystkie aspekty przeanalizować i dopiero podjąć 

decyzję.  

Pan W. Nowicki zapytał, jaka jest jakość nagrań. 

Pan I. K. – pracownik Urzędu powiedział, że jakość nagrań jest dobra. Kamery są dobrej 

jakości. 

Pan Burmistrz zwrócił się do mieszkańców z informacją, że monitoring Sannik już 

funkcjonuje. 

Pan J. Jabłoński stwierdził, że monitoring należy rozszerzyć o obszar wokół Przedszkola, 

Żłobka, MGOPS-u i stadionu. 

 

- Radny T. Sikora przypomniał, że w gminie Sanniki były rozkładane światłowody. Zapytał, 

czy zostały też położone w stronę Sielc? Czy można to sprawdzić? 

 

- Radny W. Nowicki zapytał jaka jest szansa na załatwienie środków na odbiór eternitu dla 

osób, które muszą rozliczyć się z Agencją. 

 

- Radna W. Milczarek zapytała, czy jest możliwość przedłużenia Internetu na 

ul. Wólczyńskiej (jest tylko do Przedszkola) i czy są już zapewnione w budżecie na 2025 rok 

środki na modernizację drogi wojewódzkiej i ścieżki biegnącej wzdłuż tej drogi. 

 

- Pan J. Jabłoński zapytał o media na ul. Wólczyńskiej w dalszej jej części, gdzie rozwija się 

zabudowa. Podobnie jest w Mocarzewie, gdzie jest na razie droga polna, a powstają nowe 

budynki.  

 

- Sołtys M. Traczyk zapytała o dom nauczyciela w Osmolinie. Czy jest jakaś szansa, bo 

mieszkańcy chcieliby rozpocząć wycinkę zakrzaczeń. Pani Sołtys poprosiła o rębak. 

 

- Radna T. Winnicka poinformowała, że przyjechał do niej przed Świętami radny z Gąbina, 

który powiedział, że wystosował do Urzędu Miasta i Gminy Sanniki pismo o połączenie drogi 

w stronę cegielni. Burmistrz  Gąbina prosi o odpowiedź. Jest to jakieś 300 m. Ponadto 

zapytała, czy jest szansa, żeby były uzupełnione doły w drodze prowadzącej do Czermna. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że zostało to już zrobione. 

Pani Sekretarz potwierdziła, że pracownicy zrobili to w ostatni piątek. 

Pani T. Winnicka powiedziała, że jechała ta drogą w niedzielę i nie zostało to zrobione. 

 

- Radny T. Sikora zapytał, czy można we własnym zakresie utwardzić pobocze przy drodze 

gminnej. 

 

Ad.6. W dyskusji: 

- Radny W. Nowicki zapytał, czy Gmina ma wpływ na osobę, która kupiła obiekt w Lwówku, 

aby oczyściła teren. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że nie, ale nowy właściciel obiecał, że uprzątnie teren. Trzeba 

uzbroić się w cierpliwość.  

 

Ad.7. Odpowiedzi na zapytania udzielił Pan Burmistrz. 

- Odnośnie monitoringu, Burmistrz odpowiedział, że monitoring obejmuje przede wszystkim 

skrzyżowania, czyli skrzyżowanie dróg wojewódzkich przy szkole nr 577 i 584, 583, 

skrzyżowanie drogi wojewódzkiej z drogą powiatową i drogą gminną, ul. Fabryczną, centrum 
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Sannik, skrzyżowanie ul. Wiejskiej z ul. Wólczyńską i do ul. Parkowej. Monitoringiem jest 

objęte całe centrum. Również monitoring jest z tyłu budynku Urzędu, czyli w stronę ośrodka 

zdrowia. Dodatkowo oczywiście skrzyżowanie przy jednostce OSP w Sannikach. To 

skrzyżowanie również całe jest objęte monitoringiem. Zatem monitoringiem objęte są 

najbardziej newralgiczne punkty. Monitoring będzie sukcesywnie rozbudowywany w miarę 

potrzeb. Nie tylko w Sannikach, ale i w innych miejscowościach. Jeżeli będą się pojawiać 

potrzeby w innych miejscach bądź w innych miejscowościach, to taka możliwość również 

jest. Jeśli chodzi o dostęp do nagrań, to jest to uregulowane przepisami. Wszystkie służby, 

które są do tego uprawnione i będą wykazywać takie zapotrzebowanie, będą miały nagrania 

udostępniane. Przechowywane są nagrania do 2 tygodni wstecz. Tablice z informacją 

o monitoringu będą zainstalowane po Nowym Roku. 

- Odnośnie światłowodu, Gmina nie posiada wiedzy na temat tego, gdzie kabel został 

położony. Najpierw była robiona przez Samorząd Województwa Mazowieckiego sieć 

szkieletowa, a następnie tak zwana ostatnia mila była dorabiana przez firmy prywatne, które 

chciały świadczyć usługi sprzedaży dostępu do Internetu i te firmy nie informowały Urzędu 

Gminy, gdzie kładły przewody.  

Pan T. Sikora powiedział, że coś było robione, ale nie wiadomo do którego miejsca. 

Pan Burmistrz zadeklarował, że skontaktuje się z Panem z ITVmedia i spróbuje coś ustalić. 

W niektórych miejscach na terenie gminy położone są trzy różne sieci. 

Pan T. Sikora zapytał, czy jeżeli okaże się, że tam nie ma światłowodu, to sama wieś musi 

wystąpić z wnioskiem? 

Pan Burmistrz odpowiedział, że najlepiej byłoby zebrać zainteresowane osoby i przedstawić 

firmie, jaka to jest ilość osób i wtedy firma stwierdzi czy jej się to w ogóle opłaca. Urząd 

Miasta i Gminy nie ma z tym nic wspólnego.  

-.Odnośnie odbioru eternitu, Burmistrz wyjaśnił, że tak jak co roku będzie sporządzany 

wniosek na odbiór eternitu i innych wyrobów zawierających azbest od mieszkańców. 

W przypadku jego pozytywnego rozpatrzenia eternit będzie odbierany od mieszkańców 

w kolejności składania deklaracji.  

Burmistrz zwrócił się do mieszkańców z prośbą o składanie w terminie do końca stycznia 

deklaracji o wyrobach zawierających azbest. 

 

-.Odnośnie przedłużenia sieci internetowej na ul. Wólczyńskiej, Pan Burmistrz odpowiedział, 

że w tym przypadku sprawa jest łatwiejsza, bo jest to krótszy odcinek. Zainteresowani 

mieszkańcy mogliby zorientować się jakie koszty trzeba ponieść, żeby położyć światłowód.  

 

-.Odnośnie zabezpieczenia w budżecie środków na remont drogi wojewódzkiej, Burmistrz 

powiedział, że w dokumentacji drogi wojewódzkiej jeszcze są wprowadzane zmiany. Nie ma 

jeszcze pozwolenia na budowę i w związku z tym środki nie są zabezpieczone. Nie wiadomo, 

ile potrwa uzyskanie tego pozwolenia. Wydawało się, że budowa będzie uruchomiona 

w 2025 r., ale wszystko wskazuje na to, że do tego nie dojdzie w tym terminie. Sprawa może 

potrwać, bo na odcinku, który ma być przebudowywany konieczne jest wywłaszczenie 

gruntów. 

- W temacie kanalizacji, Pan Burmistrz stwierdził, że jest to dobry pomysł, ale są to ogromne 

koszty. W tej chwili podejmowane są próby zrobienia czegoś za środki pozyskane z zewnątrz, 

ale są problemy  z wyrażeniem zgody przez  mieszkańców na przechodzenie przez ich działki. 

Pieniądze już są, a Gmina usiłuje zrobić dokumentację, ale żeby ją zrobić musi mieć zgodę na 

przejście przez działki. Ludzie stwarzają problemy. Pytanie, czy zdają sobie strawę, że jeśli 

Gmina nie będzie mogła przejść przez posesję jednego właściciela i dołączyć sąsiada, to 

Gmina nie wejdzie na tę posesję, tylko wejdzie na samym początku, a całą resztę właściciel 

posesji będzie musiał zrobić sobie sam. 
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- Na budynek domu nauczyciela będzie składany wniosek, ale to jest tylko ok. 200.000 zł. 

Zakładając, że co roku uda się pozyskać dofinansowanie, to trochę to potrwa. Planowane jest 

rozpoczęcie robót od remontu konstrukcji dachu i poszycia dachu, a w kolejnych latach dalsze 

roboty, czyli docieplenie, wstawienie okien, drzwi, tynki wewnątrz i tak dalej. Będzie to 

trwało długo. W Aleksandrowie świetlica powstawała przez 17 lat. Odnośnie rębaka, 

Burmistrz zadeklarował, że zorientuje się, jak można by go wypożyczyć i udostępnić. Można 

by to przygotować, tylko trzeba się umówić na kiedy. 

 

- Odnośnie połączenia z drogą w kierunku cegielni, Pan Burmistrz zapytał, jaki Gmina ma 

w tym interes. Jedna taka droga została już zrobiona i dzieci wywożone są do szkoły poza 

teren gminy. Burmistrz dodał, że jeśli nam to nie służy, to tego nie zrobimy. Pan Burmistrz 

powiedział, że mamy inne miejsca na terenie gminy, gdzie jeszcze są asfalty nie porobione 

i jeżeli są miejsca, gdzie są bardziej potrzebne, to na pewno w ww. miejscu asfalt nie będzie 

robiony. 

Radna T. Winnicka powiedziała, że to jest krótki odcinek, 200-300 m., gdzie można połączyć 

gminę Sanniki z gminą Gąbin. 

Pan Burmistrz powiedział, że zapozna się z tym tematem i przekaże Radnym swoją decyzję.  

Pani Radna odparła, iż w Barciku tylko 40% dróg jest wyasfaltowanych, a są miejscowości, 

gdzie 100% dróg jest pokrytych asfaltem. 

Pan Burmistrz powiedział, że trzeba to oceniać pod kątem ilości pieniędzy przeznaczanych na 

daną miejscowość, gdyż są takie miejscowości, jak np. Lwówek, które nie mają w ogóle dróg 

gminnych. Zapytał, czy w takim przypadku tam nie należy robić nic, bo nie ma dróg 

gminnych? Burmistrz dodał, że pracownicy będą ponownie poproszeni, aby pojechać 

i naprawić ubytki w drogach. 

Pani T. Winnicka poprosiła, żeby ją poinformować, kiedy to będzie i wtedy Pani Radna tam 

pojedzie. 

Pan Burmistrz wyraził wątpliwość, czy jest to konieczne. Dodał, że droga w kierunku 

Przemysłowa jest w bardzo złym stanie, bo tam w zasadzie już jest dziura na dziurze, ale 

Gmina nie chce nic poważniejszego tam robić, bo na wiosnę będzie ona całkowicie 

odbudowana. 

 

- Odpowiadając na pytanie Radnego T. Sikory, Burmistrz powiedział, że pobocza można 

utwardzać we własnym zakresie. Każda jedna forma wykonywania naniesień na majątek 

publiczny jest oceniana pozytywnie. W Wólce jeden Pan utwardził wiele dróg i trzeba to 

docenić. 

 

- Pan J. Jabłoński nawiązał do nagrań z monitoringu i wyjaśnił, że nie ma wątpliwości, że 

odpowiednie służby w odpowiedni sposób się zachowają, a chodzi raczej o zabezpieczenie się 

przed jakąś nieuprawnioną publikacją przez pracowników, którzy do tego mają dostęp. Trzeba 

się zabezpieczyć, żeby nie dochodziło do nadużyć. 

 

Ad.8. W punkcie Sprawy różne, wolne wnioski i informacje: 

- Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki zwrócił uwagę na pismo Wojewody 

Mazowieckiego dotyczące Okresowej oceny przyjmowania i załatwiania skarg i wniosków 

przez organy jednostek samorządu terytorialnego województwa mazowieckiego oraz 

samorządowe jednostki organizacyjne w 2023 roku. 

 

-.Pan Przewodniczący poinformował o licznych życzeniach świątecznych i noworocznych, 

m.in. od Senatora Waldemara Pawlaka, Posła Adama Orlińskiego, Pana Wicestarosty, 

Przewodniczącego Powiatu i Starosty Gostynińskiego, Pana Wicestarosty, Przewodniczącego 

Powiatu i Starosty Płockiego, od Gminy Słubice, od Dyrekcji, Rady Pedagogicznej, 

wychowanków, wszystkich pracowników Specjalnego Ośrodka Wychowawczego, Zespołu 
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Szkół i Placówek Specjalnych oraz Fundacji Bogaci Miłosierdziem w Mocarzewie, ze Szkoła  

Podstawowa im. Fryderyka Chopina w Sannikach, od Zarządu Koła Towarzystwa im. 

Fryderyka Chopina w Sannikach. 

Następnie Przewodniczący Rady złożył życzenia wszelkiej pomyślności i pokoju 

w nadchodzącym roku, zdrowia, dostatku i realizacji zakładanych celów oraz wspólnego  

działania na rzecz naszej gminy i osiągania jak najlepszych wyników tego działania 

i współdziałania. 

Pan Burmistrz przyłączył się do życzeń i życzył, aby kolejne lata współpracy układały się 

dobrze, żeby udało się pozyskać jak najwięcej pieniędzy z zewnątrz i mądrze i uczciwie 

rozdawać je mieszkańcom w postaci inwestycji. Do tej pory jest to robione dobrze i oby było 

tak dalej. Natomiast mieszkańcom Pan Burmistrz życzył, aby zostały zrealizowane wszystkie 

obietnice wyborcze.  

 

-.Pan Burmistrz poinformował, że trzeba będzie spotkać się 8 stycznia po południu (między 

godz. 14.00 a 15.00) w celu powołania nowej Pani Skarbnik. 

 

Więcej spraw nie podjęto.  

 

Ad.9. Po zrealizowaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki 

podziękował wszystkim za udział w sesji i oficjalnie zakończył obrady. 

Szczegółowy zapis ww. sesji przedstawia  nagranie wideo zamieszczone na stornie 

internetowej Urzędu Miasta i Gminy Sanniki zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym. 

Protokolant: J. Ambroży-Sitkiewicz      Przewodniczący 

     Rady Miasta i Gminy Sanniki 

 

   Jerzy Jabłoński 

 


